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Abstract (en)
[origin: JPH0231196A] PURPOSE: To couple a measuring duct with any guide tube of a reactor by bonding a peripheral measuring probe to the end
of a flexible measuring/moving cable and arranging an anti-leak unit for each unit comprising the cable and probe on the outlet wall of an anti-leak
chamber in a sealing nozzle. CONSTITUTION: A peripheral measuring probe 15 is bonded to the end of a flexible measuring/moving cable 16 fixed
movably in each anti-leak peripheral sheath 14 fixed in a measuring duct 10 according to helical arrangement around a central sheath 13. A sealing
nozzle 25 has an anti-leak chamber 40 and the sheath 14 of measuring duct 10 is opened toward an instrument chamber with anti-leak paths 50, 50'
being provided at the end of the sheath 14. An anti-leak unit for each unit 15, 16 comprising the cable and probe is arranged on the outlet wall of an
anti-leak chamber 40 of a sealing nozzle 25.

Abstract (fr)
Le dispositif comporte un conduit de mesure (10) monté mobile dans un tube de guidage joignant la cuve du réacteur à un local d'instrumentation
dans lequel le conduit de mesure (10) pénètre en traversant une buselure d'étanchéité (25). Le conduit de mesure renferme des gaines
périphériques (14) fixées autour d'une gaine centrale (13). Des sondes de mesure sont fixées à l'extrémité de câbles (16) et montées mobiles
chacune à l'intérieur d'une gaine périphérique (14) étanche. La buselure (25) comporte une chambre étanche (40). Les gaines périphériques (14)
du conduit (10) comportent, à leurs extrémités, chacune une traversée étanche (50, 50′) pour la sortie glissante du câble de mesure (16) dans
la chambre (40). Des dispositifs de traversée étanche (52) pour chacun des câbles (16) sont également placés sur une paroi de sortie (42) de la
chambre (40 de la buselure (25).
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